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Geachte raadsleden, 

Mijn naam is Eric Bos, horecaondernemer in Geertruidenberg en 

woordvoerder namens  Koninklijke Horeca Nederland, afdeling 

Geertruidenberg. Ik spreek vandaag namens dertig 

horecaondernemers uit onze gemeente. 

Wij zijn tegen de oprichting van het voorgestelde 

ondernemersfonds. Niet omdat we tegen samenwerking zijn—

integendeel—maar omdat dit plan fundamenteel tekortschiet op 

meerdere fronten. 

Allereerst: er is géén concreet doel geformuleerd. Een fonds zonder 

heldere bestemming is voor ons onacceptabel. Als horecasector 

zijn wij al georganiseerd en investeren we zelf actief in 

samenwerking en promotie. Wij hebben geen extra, algemeen 

fonds nodig dat vaag blijft in zijn meerwaarde voor onze branche. 

Bovendien hebben wij de afgelopen jaren te maken gehad met 

forse kostenstijgingen: energie, lonen, belastingen & inkoopprijzen. 

Extra financiële lasten, zonder directe baten, zijn simpelweg niet 

verantwoord. Tijdens de VOG-bijeenkomst op 7 april in het 

Stadshotel Geertruidenberg werd dit ook duidelijk uitgesproken: er 

is weinig tot geen animo onder het midden- en kleinbedrijf. De 

horeca voelt zich daarbij niet gehoord. 

Wij pleiten dan ook voor een andere route: een BIZ—

Bedrijveninvesteringszone. Daarmee bepaal je per gebied of er 

draagvlak is, en kunnen ondernemers die écht samen iets willen 

bereiken dit ook realiseren. Denk aan gezamenlijke beveiliging of 

verduurzaming van de bijvoorbeeld de Dombosch. Daar is de BIZ 

voor bedoeld. Gerichter, eerlijker en met lokaal draagvlak. 

Er is ook serieuze twijfel over de belofte dat horecaondernemers 

hun inleg terugkrijgen. Die toezegging is nog nergens formeel 
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toegezegd. En juist dát is essentieel. Wat nu voorgesteld wordt, is 

dat horecaondernemers verplicht worden jaarlijks financieel bij te 

dragen aan het fonds, om die inleg vervolgens weer teruggestort te 

krijgen. Dat is in feite een uitzonderingspositie die juridisch totaal 

niet geborgd is. Het berust volledig op vertrouwen en goede wil van 

het nog op te richten stichtingsbestuur. Zonder harde juridische 

verankering kan een toekomstig bestuur die afspraak simpelweg 

intrekken. Dat maakt onze sector kwetsbaar en afhankelijk.  

Daarnaast twijfelen we sterk of de voorstanders wel echt namens 

de ondernemers spreken. De VOG stelt dat er brede steun is voor 

het ondernemersfonds, maar wij zien dat in de praktijk totaal niet 

terug. Wij spreken dagelijks collega-ondernemers en daar horen we 

vooral terughoudendheid en scepsis. Tijdens de bijeenkomst op 7 

april bleek dat veel van hen geen direct belang hebben of juist een 

persoonlijk belang. Dat schetst een vertekend beeld van het 

draagvlak, en dat maakt het voor ons lastig om vertrouwen te 

hebben in het proces. 

Tot slot: de gemeente heeft geen inhoudelijke rol in de uitvoering of 

borging van het fonds. Als het misgaat, staan wij als ondernemers 

alleen. En dat risico nemen wij niet. 

De horeca voelt zich niet gehoord, en ziet geen meerwaarde in 

deelname. Daarom zeggen wij vandaag duidelijk: geen 

ondernemersfonds zonder concreet doel, zonder draagvlak en 

zonder zekerheid. 

Dank u wel. 

 


